

ABOUT US



Who We Are 我们是谁?

The Silver Lining Community Services Ltd (TSL) was formed in 2010. We are a non-profitable organization and full member of National Council of Social Service. We provide problem gambling rehabilitation programme, debt problems counselling and crisis intervention for problematic gamblers and their family.

晨曦社区关怀 (TSL)

成立于2010年，晨曦社区关怀是一所以信仰为基础的非盈利志愿福利机构。成立的目的是为了通过支援小组，辅导与教育性活动来帮助那些被嗜赌及有关问题所影响的民众，让他们的生命能恢复正常，重整家庭关系。我们也提供给那些深陷债务问题的人提供辅导和帮助。

联属机构

国家福利理事会会员

活泉团契

For cheque donation, please make payable to
"The Silver Lining Community Services Ltd".

CALL NOW 6749 0400

We are open for free consultation at :
Jurong Spring CC (Activity Room 3),
Every Monday 7.30pm to 9.30pm
8 Jurong West Street 52, S(649296)

Join us every Tuesday night :
7.30pm – 9.30pm
(Gambling Rehab therapy)
11 Playfair Road, Singapore (367986)
(Monday-Friday 10.00am-6.30pm)
MRT : Tai Seng Exit B (大成地铁站B出口)

Website: www.silverlining.com.sg

Charity Registration, Unique Entity Number
(UEN) 201021112E

Full Member of National Council of Social
Service

Email: admin@silver-lining.org

Fax: 6396 0345

赌博问题? Gambling Problem? Masalah Perjudian? சூதாட்ட பிரச்சினை



THE SILVER

LINING 晨曦
COMMUNITY SERVICES LTD 社区关怀

The story of
“Matthew”
“马太”
的故事



“ In order to end the harrasment from loan-sharks, I had to sell my flat and roam the streets with my family. Eventually, I joined TSL's problem gambling course and met many ex-problem gamblers. They even taught me how to be a hawker, and life became more secure for me and my family. Now, I can see happiness ahead!

为了结束阿窿精神上的折磨，我把房子卖了，和妻儿流离失所。后来我参加了晨曦的戒赌课程，认识很多前赌友。他们教我做小贩的技能，让我和家人的生活稳定下来。现在，我看得幸福了！”

Excerpts from *Beyond Winning and Losing*
摘录自《输赢之外》

不可穷
到只剩下钱！



I always believed gambling can make me rich! But I was wrong, I have paid a high price for my gambling habits, I lost my house, business, family and my honor.

It is written “what good is it for someone to gain the whole world, and yet lose or forfeit their very self?”

“But now I am the richest man in the world because I have won back my honor as a man and most importantly my wife and my children.

Thank you Silver Lining.....” Alex Ang

我以为赌博可以让我很快发达！但是我错了！我彻底的输掉一切，我的房子，生意，家庭和我的尊严。

“人若赚得全世界，却丧了自己，赔上自己，有什么益处呢？”

但是现在的我，是全世界最富足的人，因为我赢回来男人的尊严，最重要的是，我已经赢回来我的妻子和孩子们。

谢谢晨曦社区关怀。。。 ” Alex Ang

Our Services 我们的服务

- Gambling rehab intervention
戒赌辅导
Perudian Pemulihan Intervensi
சூதாட்ட மறு வாழ்வு திட்டம்
- Individual and Family Counselling
个人和家庭辅导
Kaunseling untuk peribadi dan keluarga
தனியர் மற்றும் குடும்ப ஆலோசனைச் சேவை
- Provide consultation to those who face pressure from legal and illegal Moneylenders debts.
面对与有关贷款公司财务问题，我们提供咨询与谈判
Menyediakan perundingan untuk mereka yang menghadapi tekanan dari Perminjam wang hutang haram atau berlesen.
சட்டப்பூர்வமாகவும் சட்டத்துக்குப் புறம்பாகவும் கடன் வாங்கி மனவுலைச்சல் எதிர் நோக்குவோருக்கு ஆலோசனைச் சேவை